
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 26 november 2023 klockan 18:30 

Närvarande: Jonas, Johanna, Sofia, Melissa, Maria L, Mattias J 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Melissa Lazarides väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

Styrelsen:  

- Ravelliförsäljningen är färdig. Diskussion hos oss att det inte är bra att det blir försäljning även 

under hösten. Rutinen är gemensam försäljning på våren och att respektive lag kan sälja eget under 

hösten. Flera lag fick nu två försäljningar på samma gång. Detta har framförts till styrelsen. 

- Uppstartsmöte för nya ledare håller på att arbetas fram 

- DFF har meddelat att de kan anordna ledarutbildning i Ed om det finns tillräckligt många som ör 

intresserade av att gå. Jonas skriver ut en intressefråga i ledarchatten 

- Kostnaden för att linjer 9-manna på konstgräsplanen blir mycket dyrt, ca 125.000:- så det är inte 

aktuellt 

- Harv för att sprida ut granulat ska köpas in 

- Countryfestivalen kommer att genomföras 28-29/6 på Bergslätt 

 - helgen 17-18/2 är det inbokat en arbetshelg för att utvecklas Kvalitetsklubb. Jonas ska delat och 

även Johan ska tillfrågas. 

-Resan till Häcken var ett lyckats arrangemang 

- Många sponsorkontrakt går ut 2023. Kontakta ska tas med Patrik Källén om han kan åta sig att 

ansvara för det. 

- Viktigt med tydliga rutiner hur kommunikation ska ske i Alliansen, tex vid tillfälliga bokningar. Vem 

informerar de som blir påverkade av tillfälliga bokningar? Hans Åkerlund ska kolla med kommunens 

hemsida. 

§ 5 Ungdomsavslutning 

Blev ett lyckat arrangemang trots lite miss angående ljud och inköp. Hans Åkerlund var konferencier 

och Viktor Johansson prisutdelare.  Viktigt att göra en lista på vad som ska förberedas och köpas in. 

Jonas kollar hur angående inköp av nytt ljud. Förslag om att lämna ut tröstpris till alla efter ståbingon. 

§ 6 Årsberättelse 

Mattias har skickat ut information och mall. En del har kommit in men några veckor kvar till deadline. 



§ 7 Fördelning av uppgifter 

Flera återbud idag så vi flyttar denna punkt till nästa möte. Viktigt att vi får in fler medlemmar i 

Ungdomssektionen.  

§ 12 Nästa möte 

Nästa möte 14 januari kl 18.30. Även ledarträff i samband med detta kl 17.00 

§ 13 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

Vid pennan 

Sofia Sandberg 


